

**Referat  
Egtved Udviklingsråd**

<b>Dato: 22. februar 2024</b>	<b>Mødested: Roberthus</b> <b>Tidspunkt: kl. 19</b>	
<b>Mødeleder/referent</b> Inger/Thyra	<b>Deltagere:</b> Inger, Flemming, Mette, Jacob, Thyra, Helle, Kirsten og (Torben)	<b>Afbud:</b> Troels, Henrik, (Torben)
<b>Dagsorden:</b>  1. Evaluering af mødet med ULN den 22. februar kl 17-19          2. Opfølgning på Nytårskur          3. Forslag til kommuneplanen skal være indsendt inden den 29. februar.          4. Årsmøde og generalforsamling	<b>Referat:</b>  1 Er vi tilfredse med mødet? Der kommer et referat fra Peter Sepstrup fra mødet med ULN. Helle W inviterer Lisbeth Wolter til et møde mhp at få hjælp til at koble projekterne sammen, så vi får udarbejdet en 'brand-manual' for vores fælles projekt. Vi/projekterne har brug for at have et 'papir/dokument', hvor det synliggøres til f.eks. fonds-ansøgninger, at Vejle kommune er med ind over, gerne på niveau med byvisionen. En mulighed kunne være, at de 500.000 kr, som vi tidligere er blevet stillet i sigte i forbindelse med udarbejdelse af byvisionen, kunne bruges på den samlede fortælling, branding og den fysiske fremstilling/igangsætning.  Vi er tilfredse med mødet med ULN og repr fra Vejle kommune. Det var rigtig gode oplæg fra alle 4 projekter. Alle 4 kommer og fremlægger igen til årsmøde/generalforsamling d. 13.03, men i en mere 'borgerrettet' udgave. <b>Slides til de reviderede indlæg skal være Jacob Lund i hænde senest d. 08.03.24.</b>  2 Opfølgning fra det seneste møde, hvor vi aftalte, at der skulle laves et regnskab for nytårskuren og at der skulle udarbejdes en form for drejebog for Nytårskuren. Drejebog er annulleret, men der er styr på det hele.  3 Inger har udarbejdet et forslag som er sendt til vores klyngevenner. Ødsted er vendt tilbage og de vil gerne være med. Vi her endnu ikke hørt fra Øster Starup/Ågård.  4. Årsmødet og generalforsamling: Annonce på facebook den 13. februar (3 uger før generalforsamlingen. Jf. vedtægterne står der, at vi annoncerer 3 uger før i lokale medier. Inger og Helle har vurderet, at nu hvor vi ikke har Egtvedposten, så er det ok, at vi udelukkende	

	<p>annoncerer via facebook.</p> <p>Program – Inger har sendt et forslag? Godkendt</p> <p>Endelig bekræftelse fra oplægsholderne – Helle – Tom – Frederik og Tina, at de kommer.</p> <p>Forslag til dirigent? Henning Nielsen foreslås som dirigent</p> <p>Forslag til kandidater? Alle foreninger og dag-institutioner/skole kan byde ind med en repr til EUR, så det er ikke selvskrævet, at det er spejderne og EIF, der sidder med en repr. IP sender en mail ud til alle foreninger og orienterer om dette.</p> <p>Thyra spørger en borger om evt. at stille op som suppl.</p> <p>Forplejning: Kirsten sørger for kage, the og kaffe</p> <p>Regnskab: Flemming</p> <p>Årsrapport og årsberetning: Inger</p> <p>Vi ønsker en tilføjelse i vedtægterne: Tegningsretten af foreningen ligger hos formand og kasserer. Dette fordi det er meget besværligt i fht banken, hvis alle i bestyrelsen skal godkende hver gang.</p> <p>EUR mødes kl. 18.30 og hjælpes om at gøre klar.</p> <p><b>Jacob indsamler slide show. Deadline 08.03.24 (se nederst punkt 1)</b></p>
5. Tur med vores lokale politikere?	5. Giver mødet med ULN anledning til kontakt til vores lokale politikere? Vi mener ikke der er grund til denne tur i år.
6. Henvendelse fra Vejle Kommune vedr. Klingebæk gård.	6. Bo Levesen har teten på det og vender tilbage.
7. Opfølgning på Erhvervslokalplan ved Ribevej.	7 Formanden for Teknisk Gerda Jørgensen har lovet af følge op. Inger og Yvonne fra AktivErhverv holder kontakten i forhold til sagen.
8. BID møde den 7. februar v/Jacob, Kirsten og Inger	8. Referat er sendt rundt. Projekt Aftensang. Frederik fra Vejle Kommune er godt i gang. Fondsansøgninger til bymøbler. Der kommer nyt asfalt på Aftensang slut april. Der kommer nye træer. Der arbejdes på formidling af, hvad der kommer til at ske. Evt. i form af et skilt der beskriver, hvad der er gang i.
9. Oplevelsescenter ved Egtved Pigens grav. Helle og Inger	9. Ekstraordinær styregruppemøde den 19. februar. Inger og Helle deltog. De lerstampede vægge bliver for dyre. Der skal findes en anden konstruktion. Der arbejdes på formidlingsstationer til området.

<p>10. Kommunikationsgruppen, egtved.dk + div. Facebooksider.</p>	<p>10. Jacob mangler adgang til hjemmeside. Den hænger hos Vejle kommune. IP spørger Heidi Sloth, om hun vil tilrette hjemmesiden med navne på bestyrelsen, så den er opdateret inden årsmøde.</p>
<p>11. EIF og EIMC v/Kirsten og Thyra</p>	<p>11. EIF afholder generalforsamling d. 27.02. Hvis Thyra stopper i hovedudvalget, skal der findes ud af, om EIF fortsat peger på Thyra som repr fra EIF ind i EUR. EIMC holder off åbning af skydebanerne d. 10.03 kl. 14-18, samtidig er der opstart på MC riders klubben. EIMC afholder årsmøde d. 10.04.</p>
<p>12. Vejle Ådal og Fjord/Inger</p>	<p>12. Møde den 6. februar. Drøftelse af bestyrelses opgave – skal bestyrelsen evt. nedlægges? Konklusionen: Bestyrelsen skal bestå, det skal have et mere strategisk fokus. Der blev nedsat en arbejdsgruppe der skulle komme med et forslag til et nyt kommissorium for bestyrelsen.</p>
<p>13. Aktiverhverv v/Henrik</p>	<p>13. Henrik fraværende</p>
<p>14. Brugergruppe Roberthus v/Torben</p>	<p>14. Per Hein er blevet opsagt som tovholder for iværksætterne som led i besparelser. Inger har skrevet til Erhvervschefen Morten Damgård i forhold til, hvem der er kontaktperson i forhold til Roberthus Udviklingspark og har fået at vide, at den nye kontaktperson hedder Eva og hun deler sin tid ml. Vejle og Egtved</p>
<p>15. Næste møde i EU</p>	<p>15. Venter med at aftale nyt møde til efter generalforsamling.</p>
<p>16. Artikler til facebook, hjemmeside, Vejle Ugeavis</p>	<p>16. Intet nyt</p>
<p>17. Eventuelt</p>	<p>17. Skal vi (EUR) lave et arrangement for byens borgere, måske i sommerhalvåret, ligesom vi har nytårskur i januar? Udskydes til næste gang, da TM er fraværende og det var hans forslag fra sidste møde. TRC foreslår at EUR kan tage en tjans i baren til EIF's Sommerfestival  IP's udkast til Årsrapport er godkendt og klar til afsendelse.</p>
<p>18. Møder på vej</p>	<p>18. <b>Fredag d. 08.03</b> er formand og næstformand inviteret til møde</p>

hos Borgmesteren.

**Gadebande møde den 14. marts kl. 15.30** på Roberthus  
Jacob og Inger deltager.

**Årsmøde og generalforsamling onsdag 13. marts kl. 19** på  
Roberthus. Bestyrelsen mødes kl. 18.30 og hjælpes om  
forberedelser